

Vergelijking bruto wettelijk minimumloon per 1 januari 2019 en 1 juli 2019

1 januari 2019

<u>Leeftijd</u>	<u>Maand</u>	<u>Week</u>	<u>Dag</u>	<u>36 uur</u>	<u>38 uur</u>	<u>40 uur</u>
22	€ 1615,80	€ 372,90	€ 74,58	€ 10,36	€ 9,82	€ 9,33
21	€ 1373,45	€ 316,95	€ 63,39	€ 8,81	€ 8,35	€ 7,93
20	€ 1131,05	€ 281,05	€ 52,21	€ 7,26	€ 6,87	€ 6,53
19	€ 888,70	€ 205,10	€ 41,02	€ 5,70	€ 5,40	€ 5,13
18	€ 767,50	€ 177,15	€ 35,43	€ 4,93	€ 4,67	€ 4,43
17	€ 638,25	€ 147,30	€ 29,46	€ 4,10	€ 3,88	€ 3,69
16	€ 557,45	€ 128,65	€ 25,73	€ 3,58	€ 3,39	€ 3,22
15	€ 484,75	€ 111,85	€ 22,37	€ 3,11	€ 2,95	€ 2,80

Arbeidsovereenkomst aangegaan in verband met de beroepsbegeleidende leerweg (bbl):

20	€ 993,70	€ 229,35	€ 45,87	€ 6,38	€ 6,04	€ 5,74
19	€ 848,30	€ 195,75	€ 39,15	€ 5,44	€ 5,16	€ 4,90
18	€ 735,20	€ 169,95	€ 33,93	€ 4,72	€ 4,47	€ 4,25

[Regeling](#) van 15 oktober 2018, Staatscourant van 24 oktober 2018, nummer 59237

1 juli 2019

<u>Leeftijd</u>	<u>Maand</u>	<u>Week</u>	<u>Dag</u>	<u>36 uur</u>	<u>38 uur</u>	<u>40 uur</u>	<u>verschil</u>
21	€ 1635,60	€ 377,45	€ 75,49	€ 10,49	€ 9,94	€ 9,44	+ 19,086%
20	€ 1308,50	€ 301,95	€ 60,39	€ 8,39	€ 7,95	€ 7,55	+ 15,688%
19	€ 981,35	€ 226,45	€ 45,29	€ 6,30	€ 5,96	€ 5,67	+ 10,425%
18	€ 817,80	€ 188,75	€ 37,75	€ 5,25	€ 4,97	€ 4,72	+ 6,553%
17	€ 646,05	€ 149,10	€ 29,82	€ 4,15	€ 3,93	€ 3,73	
16	€ 564,30	€ 130,20	€ 26,04	€ 3,62	€ 3,43	€ 3,26	
15	€ 490,70	€ 113,25	€ 22,65	€ 3,15	€ 2,99	€ 2,84	

Arbeidsovereenkomst aangegaan in verband met de beroepsbegeleidende leerweg (bbl):

20	€ 1005,90	€ 232,15	€ 46,43	€ 6,45	€ 6,11	€ 5,81
19	€ 858,70	€ 198,15	€ 39,63	€ 5,51	€ 5,22	€ 4,96
18	€ 744,20	€ 171,75	€ 34,35	€ 4,78	€ 4,52	€ 4,30

[Regeling](#) van 8 april 2019, Staatscourant van 16 april 2019, nummer 20730